
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: 21. oktober 2024 kl. 18.30 på Comwell 

Tilstede:  Stephan, Jesper, Knud og Stephanie  

Gæst(er):   

Referent:  Stephanie  

Ordstyrer:  Stephan  

 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt  

2. Orientering fra formand og næstformand 

a. Beplantning ved skov  

Vi arbejder videre med den mulige problematik omkring beplantning ved den gamle 

legeplads. Vi rækker nu ud til kommunen for at se om de kan afklare, hvorvidt 

træerne er beplantet for tæt på bebyggelse.   

b. Årshjul  

Skubbes til næste møde. 

c. Græsslåning sæson 2025 

Der er nu skrevet kontrakt med Middelfart Have & Anlæg. 1-årig kontrakt.  

d. Krattet mellem Laksevænget og Langevænget  

Det er blevet besluttet at krattet skal ryddes, jævnfør referatet. Opgaven er 

igangsat.  

e. Biodiversitetsfelter  

Der er nu skrevet kontrakt med Middelfart Have & Anlæg der vil stå for 

vedligeholdelsen. 1-årig kontrakt. 

3. Orientering fra kasserer 

Vi holder os indenfor budgettet.  

4. Opfølgning 

a. Ordensregler for området  

Skubbes til næste møde.  



 
 

b. En vejbrønd mellem Tobisvænget og Sejvænget er stoppet, hvilket afstedkommer 

oversvømmelse i området 

Vejbrønden er ikke etableret korrekt fra start. Vi afventer tilbud på udbedring af 

problematikken.  

c. Henvendelse til kommunen ang. trafikale problemer ifm. den nye daginstitution. 

Vi afventer svar fra kommunen. 

 

5. Beslutning / Afstemning 

a. Nyt bestyrelsesværktøj  

Det er vedtaget i bestyrelsen at projektet igangsættes nu. Vi forventer opstart 

senest 1. januar  

b. Jordvold ved ny legeplads, rutsjebane og flytning af legeredskaber  

Der etableres en ny jordvold ved legepladsen. Balanceredskaberne flyttes, så de står 

i forbindelse med jordvolden.  Derudover er det vedtaget at beplantning af 

legeplads overgår til ny entreprenør og igangsættes nu ifølge den rekreative plan.  

c. Udfordringer med støj og trafikale forhold i og omkring Helleflynderen 

Bestyrelsen arbejder videre med en status plan for støjgener og trafikale forhold i 

hele Toftens område. 

6. Eventuelt 

a. Vi undersøger om kommunen vil opsætte flere skraldespande i området samt 

hænge hundeposer op i forbindelse dermed.  

7. Næste bestyrelsesmøde: 

a. Mandag d. 25. november. kl. 18.30 på Comwell  

 


